

Date: 17/11/2025

Ref.: MHC/Disclosure/2025/104

الكويت في 2025/11/17

مرجع: MHC/Disclosure/2025/104

Boursa Kuwait Company

المحترمون،،

السادة / شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد ؛

Subject: Supplementary Disclosure on Material
Information and Results of the Board of Directors
meeting

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto, and further to our disclosure dated 12/11/2025 regarding the meeting for the Board of Directors of the Company to discuss the approval of a material agreements, please find attached supplementary disclosure form.

الموضوع: إفصاح مكمل عن معلومة جوهرية بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها. وإلحاقاً لإفصاح الشركة بتاريخ 2025/11/12 بشأن اجتماع مجلس الإدارة لمناقشة الدخول في عقد مؤثر نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

Attached: Supplementary Disclosure Form

المرفق: نموذج الإفصاح المكمل.

Mezzan Holding Company KSCP

Mohammed AlWazzan

Vice Chairman

شركة ميزان القابضة محمد جاسم الوزان نائب رئيس مجلس الإدارة

نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال



Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

Date	17/11/2025	2025/11/17	التاريخ
Name of the Listed Company	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure on Material Information by Mezzan Holding Company (K.S.C.P.) Regarding the Results of the Board of Directors' Meeting	الإفصاح المكمل عن معلومة جوهرية من شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع) بشأن نتائج أعمال اجتماع مجلس الإدارة	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	12/11/2025	2025/11/12	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	The Board of Directors of Mezzan Holding Company K.S.C.P. ("Mezzan") convened on Monday, 17/11/2025 at 02:00 PM, during which the Board recommended the approval of the purchase of all the stakes of a Kuwaiti limited liability company for a total consideration of approx. KWD 23,000,000 (twenty- three million Kuwaiti Dinars) ("The Transaction"). Noting that this value may be subject to adjustment upon completion of the transaction. The Board recommended calling for an Ordinary General Assembly meeting to approve the Transaction agreement. The Board also approved to authorize the Chairman and Vice Chairman of the Board (singly or jointly) to execute the Transaction Agreement which shall be subject to condition precedents, namely the approval of the Company's Ordinary General Assembly and the receipt of the necessary regulatory approvals, in particular the approval of the Competition Protection Agency (the "CPA").	انعقد اجتماع مجلس إدارة شركة ميزان القابضة ش.م.ك.ع ("ميزان") يوم الإثنين المو افق 2025/11/17 في تمام الساعة 02:00 ظهراً حيث أوصى المجلس بالمو افقة على شراء كامل حصص إحدى الشركات الكويتية ذات المسؤولية المحدودة وذلك في حدود مبلغ 23,000,000 (ثلاثة وعشرون مليون ديناركويتي) علماً بأن هذ القيمة قد يتم تعديلها عند إتمام الصفقة. وقد أوصى المجلس بالدعوة لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة للمو افقة على الصفقة. كما و افق المجلس على تفويض كلا من رئيس مجلس الإدارة أونائبه (مجتمعين أو منفردين) بالتوقيع على عقد الصفقة على أن يكون إتمام الصفقة معلقاً على شرط و اقف وهو مو افقات الجمهية العادية للشركة ، والحصول على مو افقات الجمهات الرقابية ذات الصلة وعلى وجه الخصوص مو افقات الجمات الرقابية ذات الصلة وعلى وجه الخصوص جهاز حماية المنافسة.	التطور الحاصل على
The financial effect of the occurring developments (if any)	There is no financial impact of the material information at the moment. The financial impact will be disclosed upon completion of the Transaction and fulfillment of the conditions precedents, which is expected by the end of Q1-2026.	لا يوجد أثر مالي للمعلومة الجوهرية في الوقت الحالي وسيتم الافصاح عن الاثر المالي عند اتمام الصفقة وتحقق الشروط المسبقة والمتوقع في نهاية الربع الاول 2026.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

Mezzan Holding Company KSCP Mohammed AlWazzan Vice Chairman يتعمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، وبقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت الأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

> شركة ميزان القابضة نائب رئيس مجلس الإدارة محمد جاسم الوزان